
 
Zápisnica 

z 23. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Semerovciach konaného  
dňa 27. novembra  2013  

 
Prítomní: 

- Tomáš Pásztor, Mgr. – starosta obce 
- Agnesa Tureková, Ing. – hlavná kontrolórka obce 
- poslanci obecného zastupiteľstva- podľa prezenčnej listiny v počte 7  

 
 

1. Otvorenie  
 

Rokovanie 23. zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. 
Tomáš Pásztor, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 
skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je prítomné v plnom počte, je 
uznášania schopné. 
Informoval prítomných s programom schôdze, ktorý pozostáva z jedného 
hlavného bodu. S predloženým programom poslanci jednohlasne súhlasili.  
Za zapisovateľku určil p. Helenu Fajčíkovú. 
Za overovateľov zápisnice určil poslancov   PaedDr. Tibora Balogha  
a Ladislava Kontráša. 

            
                    

2. Správa o plnení uznesení OcZ 
 

K tomuto bodu programu starosta uviedol, že uznesenia sa plnia priebežne. 
 

3. Interpelácia poslancov OcZ 
 

Do tohto bodu programu z radu poslancov sa prihlásil p. Vanovský, ktorý 
žiadal, aby na budúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva boli poslanci 
informovaný o cestovných nákladoch starostu obce za rok 2013. 
V tomto bode programu poslanec Tóth žiadal starostu, aby na najbližšom 
zasadnutí informoval poslancov o vyúčtovaní dožinkových slávností, koľko bol 
príjem z prenájmu verejného priestranstva, ostatné príjmy a výdavky na túto 
akciu. 
  

 
4. Schválenie vyplatenia faktúry č. 1390300109 

   
      Starosta v tomto bode programu uviedol, že toto zasadnutie sa nemalo konať,  
      ale keďže pán Vanovský sa cítil byť oklamaný ohľadom faktúry STRABAGU  

           za opravu cesty, musel zvolať zastupiteľstvo. Po rokovaní s riaditeľom         
           STRABAGU obvolal poslancov a informoval ich, že oprava cesty bude stáť 
            3 000 € a pýtal sa na ich názor. Všetci poslanci mu dali súhlas na opravu.  
            Ale stala sa tá skutočnosť, že uvedená cena bola bez DPH, čo zistil pri  
            riešení objednávky. Vtedy sa dozvedel, že STRABAG je s.r.o-čka a s.r.o-čky  
            ceny vždy uvádzajú bez DPH. Starosta ešte poznamenal, že p. Vanovský 
            má tiež s.r.o., mohol ho na to upozorniť.  
            P. Vanovský uviedol, že on si myslí, že nie sme tu len preto, lebo on sa cítil 



            oklamaný, ale preto, že pred zaplatením faktúry starosta musel zvolať OcZ 
            na chválenie zaplatenia uvedenej faktúry, nakoľko on má v kompetencii  
            rozhodovať len do 1 300 €.  
            Poslanec Tóth poznamenal, že cestu pred Gejzom Uhrínom nespravili dobre  
            podobne, ako pri hlavnej ceste autobusové zastávky, ale starosta sa od toho  
            dištancoval. On je za to, aby sa faktúra zaplatila v plnej výške, 3000 €  
            z rozpočtu obce a 600 € nech zaplatí starosta zo svojich peňazí. 
            Starosta uviedol, že sa so STRABAGOM jednalo veľmi hekticky a rýchlo, 
            nakoľko ich tlačil termín. On chcel spraviť tú cestu tak ako je teraz, ale stálo  
            by to 7000 €, čo sme si nemohli dovoliť. Tak sa dohodol, že sa spraví len  
            po cintorín, teda nie 400 m ale len 210 m. Po nedorozumení vyfrézovali 

  400 m, starosta po výmene názorov s vedúcim stavby zavolal do centrály  
v Bratislave, kde si uznali chybu a dohodli sa, že to spravia za 3000 € 
namiesto 7000 €. Nakoniec sme z toho vyšli my dobre a usporili sme obci 
4000 €. Ak pán Tóth chce zosobniť starostovi 600 €, tak nech mu on dá 
 4000 €, čo usporil pre obec.       

            Poslanec M. Vanovský ešte poznamenal, že sú to výdavky obce vo výške  
            3600 €, ktoré si poslanci zaslúžili vedieť pred tromi týždňami a neboli by tu  
            také debaty okolo toho. Poprosil starostu, aby dal hlasovať o zaplatenie 
            faktúry, lebo tá sa musí zaplatiť, ak nechceme, aby obec mala ešte väčšie                               
            problémy.  
            Poslanec PaedDr. Tibor Balogh poznamenal, že už viackrát tu odzneli  
            poznámky od poslanca Tótha ohľadom autobusových zastávok , ktoré počas 
            opravy hlavnej cesty cestári nevyasfaltovali. On nevie nič o tejto veci, preto  
            by sa rád dozvedel, že ako to je, že v Tupej a v Hrkovciach sú spravené aj 
            autobusové zastávky a u nás nie. 
            Starosta na dotaz pána T. Balogha uviedol, že oprava cesty po Lucinu bola  
             financovaná z eurofondov a do projektu boli zapracované aj autobusové  
             zastávky. Oprava cesty od Luciny až po Agrosemeg bola financovaná zo ŠR,  
             teda  z finančných prostriedkov vyčlenených na havarijný stav vozovky. Tak 
             je to aj v Dudinciach, ani tam nevyasfaltovali autobusové zastávky.  
             Po určitej rozprave starosta dal hlasovať: kto súhlasí so zaplatením faktúry 
             pre STRABAG s.r.o. Bratislava vo výške 3 628,80 €? 
         

       Hlasovanie: 
       Za: 7 
       Proti: 0 
       Zdržal sa: 0            

 
5. Diskusia 
 
          V bode diskusia starosta informoval prítomných, že na deň 15. december 
           plánuje usporiadať vianočné trhy a Mikuláša pre deti. Všetko bude vonku. 
           S kultúrnym programom vystúpia deti z MŚ a žiaci ZŠ. PaedDr. Tibor Balogh 
           s mládežou našej obce predstavia divadelnú hru Narodenie Ježiša.  
           Z Dolných Semeroviec by prišiel koč s dvomi malými koníkmi za 110 €, 
           na ktorom by prišiel Mikuláš a potom by sa mohli povoziť aj deti.  
           Starosta v diskusii ešte pripomenul, že od 15-ho decembra bude mať  
           zastávku v našej obci autobusová linka Ružomberok – Štúrovo. 
           Ešte sme žiadali dopravný podnik ARRIVU z Nových Zámkov, aby  
           niektoré autobusové linky Šahy – Levice zachádzali do našej obce.  



           Súhlasili s tým za podmienok, že vytvoríme miesto , kde sa autobus bude  
           Vedieť bezpečne otočiť. S dobrým nápadom prišiel poslanec PaedDr. Tibor 
           Balogh, ktorý navrhol vytvoriť priestor na otáčanie autobusu pri amfiteátri. 

     Z ARRIVA a.s. sa na to boli pozrieť, hovorili, že miesto by aj vyhovovalo, 
len máme dať spevniť cestu. Starosta objednal furmanku a kameň vybavil 
pán poslanec Kontráš.  

           V bode diskusia sa poslanec Vanovský spýtal starostu, či mu prišla ponuka 
            na náter na natretie amfiteátra? Starosta uviedol, že prišla a vychádza to 
            podobne ako PRIMALEX.  
            Nakoľko sa už nikto nezapojil do diskusie, starosta prečítal uznesenie.  
           

       
           

UZNESENIE 
z 23. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Horné Semerovce, 

zo dňa 27.11. 2013. 
 

 
 

                 Uznesenie č. 167/2013 
                 Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje, 

 vyplatenie faktúry  č. 1390300109 vo výške 3628,80 €.  
                                                    
                                                               Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                      starosta obce. 

 
 

6.        Záver 
 

Starosta obce skonštatoval, že program 23. zasadnutia obecného 
zastupiteľstva  je vyčerpaný. Poďakoval prítomným za účasť a ukončil 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.   
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Ladislav Kontráš ........................................... 
PaedDr. Tibor Balogh ........................................... 

 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce. 


